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Per JoanM el dv., 16/06/2017 - 09:00

"La pregària no funciona"."Per què Déu no m'escolta? En tinc tanta necessitat...!"

Hem sentit i experimentat molts cops aquests comentaris, com si la pregària fos un botó per expedir desitjos automàticament.
La comunió amb Déu, l'hàbit en obrir-li el cor, ens porta a un nivell més profund de realitat. Potser la pedra que ens esclafava,
acaba essent la mateixa, però reduïda a una engruna sota la sabata.

https://www.pregaria.cat/user/42

